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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Tartozás tartozás hátán? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Államkincstár friss szeptemberi adatai szerint a ma m űködő 721 közintézménybő l
403-nak van lejárt tatozása. Az összes tartozásból 30 nap alatti 26,2 milliárd forint, 30 és 6 0
nap közötti 15,3 milliárd, 60 napon túli,lejáratú pedig 31,9 milliárd . A tartozásállománybó l
41,6 milliárd (az összes tartozás 56,1 százaléka) az egészségügyi intézményeknél halmozódot t
fel . A legnagyobb adósok közé kórházak, klinikákkal 'rendelkező egyetemek (Pécs, Szeged,
Debrecen), valamint néhány kormányhivatal tudott bekerülni . A kórházak, illetve az egyetem i
klinikák működésének finanszírozása évtizedek óta megoldatlan . Hiába a kormány 60 milliárd
forintos adósságkonszolidációja, a számokból jól látszik, hogy az egészségügyi intézménye k
tartozása 2015 . szeptember végén újra 30 milliárd fölötti összegre rúg .

Mindezekre tekintettel kérdezem' Tisztelt Miniszter Urat :

Mennyivel nőt az állami fenntartású egészségügyi intézmények lejárt tartozá s
állomány az Államkincstár kimutatása alapján 2015 július végéről augusztu s
végére, 2015 augusztus végér ől szeptember végére, és 2015 szeptember végérő l-
október végére?



- Mit kíván tenni a kormány annak érdekében, hogy az egészségügyi intézmények
további eladósodásának elejét vegye ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . november 3 .

Tisztelettel :

Dr. Lukács László György

Jobbik Magyarországért Mozgalom
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